
 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtedato: 14.03.2011 Møtested: Egersund Arena 
Tidspunkt - fra: 18:30 Tidspunkt - til: 21:30 
Sak – fra / til: 001/11 - 014/11 
 
Følgende medlemmer møtte: 
Knut Pettersen (AP) Unn Therese Omdal (AP) Inghild Vanglo (AP) 
Thor Kristian Klepp (AP) Bitten Fugelsnes (AP) Sissel Voilås (AP) 
Bjørn Reidar Berentsen (AP) Wenche H. Andersen (FrP) Per Hovland (FrP) 
Kjell H. Fredriksen (FrP) Arnfinn Emil Havsø (FrP) Tommy Bjellås (FrP) 
Terje Jørgensen (H) Leif Erik Egaas (H) Arne Stapnes (H) 
Liv Tone Øiumshaugen (H) Kåre Hansen (H) Arne Dirdal (H) 
Astrid H. Robertson (H) Bjørn Carlsen (H) Solveig Ege Tengesdal (KRF) 
Morten Haug (KRF) Edmund J. Iversen (KRF) Bente Skåra Gunvaldsen (KRF)
Arne Geir Ege (KRF) Sigval Bernt Nodland (SP) Birger Røyland (SP) 
Per Einar Lædre (SV) Tor Inge Rake (V) Brit L. Kvassheim (V) 
 
Følgende medlemmer hadde forfall: 
Rolf Magne Skogen (AP) Ruth Kari L. Fiske (AP) Roald Eie (FrP) 
Kjell Vidar Nygård (H) Kim Skjæveland (H)  
 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Åshild Bakken (AP) Odd Stangeland (AP) Tom Harry Albertsen (FrP) 
Aud Eli Tønnesen (H) Olaug Nordeide (H)  
 
Følgende varamedlemmer møtte i enkeltsak(er): 
Thor Dahle (AP) (Sak 8/11)   
 
Følgende fra administrasjonen/andre møtte: 
Fung. rådmann kommunalsjef levekår Kåre Ingvar Helland, kommunalsjef økonomi Tore L
Oliversen, kommunalsjef personal Kristin Haugland, plansjef Dag Kjetil Tonheim. 
 
Merknader til møtet: 

 Fra kl. 18:00 til kl. 18:30 var det omvisning på Egersund Arena. 
 Møtet startet med utdeling av en sjekk tilsvarende det årsbeløpet en barnehageplass koster til 

Håvard Pedersen som en av de som var født i 2010. Dette jf. formannskapets vedtak 10/10. 
 Sak 14/11 - NMK Egersund - nytt baneanlegg på Hellvik - søknad om lån ble enstemmig satt på 

sakskartet ved møtets start. Formannskapet behandlet saken samme dag. 
 
 
 
Terje Jørgensen jr. 

 

Ordfører Irene Haydè Randen 
 Utvalgssekretær 

 EIGERSUND KOMMUNE 
Kommunestyret 



Utvalgets faste medlemmer/varamedlemmer (35): 
ARBEIDERPARTIET: (9)   Vararepresentanter i rekkefølge. 
Knut Pettersen (Gruppeleder)  1 Odd Stangeland 
Unn Therese Omdal  2 Elisabeth Solbakke 
Inghild Vanglo  3 Åshild Bakken 
Thor Kristian Klepp  4 Thor Dale 
Bitten Fugelsnes  5 Erik Ludvigsen 
Rolf Magne Skogen  6 Marit Tingbø Ludvigsen 
Sissel Voilås  7 Tove Helen Løyning 
Bjørn Reidar Berentsen  8 Anders Ege 
Ruth Kari Ludvigsen Fiske  9 Elin Svanes Hjørungnes 
  10 Kenneth Pedersen 
  11 Svenn Johan Manum 
  12 Svein Narve Veshovda 
    
 
FREMSKRITTSPARTIET: (6)    
Wenche Haffnes Andersen (Gruppeleder)  1 Tom Harry Albertsen 
Per Hovland  2 Terje Svanes 
Kjell H Fredriksen  3 Therese Nybo 
Arnfinn Emil Havsø  4 Torfinn M. Haataja 
Tommy Bjellås  5 Hans Petter Helland 
Roald Eie  6 Bjørn Arild Amundsen 
  7 (Pt. ”ledig” i påvente av nytt valgoppgjør) 
  8 (Pt. ”ledig” i påvente av nytt valgoppgjør) 
  9 (Pt. ”ledig” i påvente av nytt valgoppgjør) 
 
    
    
HØYRE: (10)    
Terje Jørgensen (Ordfører)  1 Sverre C. Bertelsen 
Leif Erik Egaas (Gruppeleder)  2 Olaug Nordeide 
Arne Stapnes  3 Camilla Litsheim Refsland 
Liv Tone Øiumshaugen  4 Aud Eli Ege Tønnesen 
Kåre Hansen   5 Runar Blakstad 
Kjell Vidar Nygård  6 Lilly Remme Brunel 
Arne Dirdal  7 Henry Andreas Øglend 
Astrid H. Robertson  8 Line Stenberg Mikalsen 
Bjørn Carlsen  9 Liv Aina Nevland Adamsen 
Kim Skjæveland  10 Sem Johne Hadland 
  11 Kjetil Bentsen 
  12 John Harry Øglend 
  13 (Pt. ledig pga permisjon) 
    
KRISTELIG FOLKEPARTI: (5)    
Morten Haug (Gruppeleder)  1 Anja Tingbø Omdal  
Solveig Ege Tengesdal (Varaordfører)    2 Sølvi Ege 
Edmund Johan Iversen  3 Bjørn Arild Omdal 
Bente Skåra Gunvaldsen  4 Ivar Sleveland 
Arne Geir Ege  5 Liv Aarrestad Stapnes 
  6 Inger K.  Løvbrekke Aase 
  7 Brit Elin Lomeland 
  8 Janne M O. Jørgensborg 
    
SENTERPARTIET: (2)    
Sigval Bernt Nodland (Gruppeleder)  1 Tor Olav Gya 
Birger Røyland  2 May Sissel Nodland 
  3 Johan Egeland 
  4 Ruth Evy Berglyd 
    5 Ester Ørsland 
    
SOSIALISTISK VENSTREPARTI: (1)    
Per Einar Lædre (Gruppeleder)  1 Solveig Drage 
  2 Halvor Østerman Thengs 
  3 Kirsten Solveig Hegdal 
  4 (Pt. ”ledig” i påvente av nytt valgoppgjør) 
    
VENSTRE: (2)    
Tor Inge Rake (Gruppeleder)  1 Anne Margrethe Herigstad 
Brit L Kvassheim  2 Anette Hoås 
  3 Vidar Ausen 
  4 Øyvind Misje 
  5 Espen Andersen 

 



 
 
 
Saksliste: 

Sak nr. Sakstittel L 

001/11 Godkjenning av protokoll fra kommunestyrets  møte 20.12.2010  

002/11 Bakkebø - Oppfølging  

003/11 
Plaza Egersund AS - utvidelse av skjenketiden under visefestivalen 
2011 

 

004/11 
Reguleringsplan gnr. 60 bnr. 76 m.fl. til fritidsbebyggelse - Marrbotn - 2. 
gangsbehandling 

 

005/11 Alternativ bruk av Kreklingeveien 6  

006/11 
Etablering av aktivt oppsøkende behandlingsteam i Dalane (OBD) etter 
ACT modell 

 

007/11 Øremerkede midler til barnevernet fra Fylkesmannen  

008/11 
Ny tjenesteytingsavtale mellom Eigersund kommune og Eigersund 
kirkelige fellesråd 

 

009/11 Satser for skjenke- og salgsavgifter for alkoholholdig drikk  

010/11 
Forskrift om åpen brenning og brenning av avfall i småovner, Eigersund 
kommune, Rogaland 

 

011/11 
Suppleringsvalg - meddommere/lagrettemedlemmer til Gulating 
lagmannsrett - perioden 2008 - 2012 

 

012/11 
2011 - spillemidler til idrettsanlegg, nærmiljøanlegg, lokale og regionale 
kulturbygg - Vedtak fattet etter kl. §13. 

 

013/11 Referatsaker/Fremdriftsrapporter til kommunestyrets møte 14.3.2011  

014/11 NMK Egersund - nytt baneanlegg på Hellvik - søknad om lån  

 
 
 
 



001/11: Godkjenning av protokoll fra kommunestyrets  møte 
20.12.2010  
 

Forslag til vedtak 25.02.2011: 
 
Protokoll fra kommunestyrets møte den 20.12.2010 godkjennes. 
 
 
 
 
 
14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Protokollen enstemmig godkjent. 
 
KS-001/11 Vedtak: 
 
 Protokoll fra kommunestyrets møte den 20.12.2010 godkjennes. 
 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

002/11: Bakkebø - Oppfølging   
 

Forslag til vedtak 23.02.2011: 
 
Saken tas til orientering. 
 
08.04.2010 Kontrollutvalget 
 
Møtebehandling: 
OLAF AURDAL (H) foreslo: 
 

Saken tas til orientering og oversendes formannskapet og kommunestyret.  
  

Votering: 
Aurdals forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
KON-014/10 Vedtak: 
 

Saken tas til orientering og oversendes formannskapet og kommunestyret. 
 
 
Kontrollutvalget innstiller til kommunestyret: 
 

Saken tas til orientering. 
  

Vedtaket er enstemmig. 
 



 
21.06.2010 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 
ORDFØREREN foreslo slikt vedtak:  

”Når kommunestyrets behandling av saken, skal dette skje i åpent møte. Kun de 
konkrete opplysninger som er unntatt offentlighet jf. lovbestemt taushetsplikt 
vedlegges saken i eget vedlegg som er unntatt offentlighet.” 

 
ORDFØREREN foreslo slikt vedtak: 

”Saken sendes tilbake til kontrollutvalget slik at de kan vurdere saken på nytt i lys av 
nye opplysninger som har tilflytt formannskapet i saken. Kontrollutvalget bes spesielt 
vurdere de nye opplysningene opp i mot kommunens delegasjonsreglement.”  

 (Opplysningene finnes i eget vedlegg unntatt offentlighet) 
 
 
 Opplysninger/behandling/vedtak unntatt offentlighet finnes i eget protokollvedlegg.  

(JPiD: 10/16626)     
~ o ~ 

 
Votering: 
Ordførerens forslag enstemmig vedtatt.  
 
 
FS-080/10 Vedtak: 
 

1. Saken sendes tilbake til kontrollutvalget slik at de kan vurdere saken på nytt i lys av 
nye opplysninger som har tilflytt formannskapet under behandling av saken. 
Kontrollutvalget bes spesielt vurdere de nye opplysningene opp i mot kommunens 
delegasjonsreglement. 

 
2. Når kommunestyrets får behandler saken, skal dette skje i åpent møte på grunnlag 

av et offentlig saksforelegg i den grad dette er mulig. Kun konkrete opplysninger som 
er spesifikt er unntatt offentlighet jf. lovbestemt taushetsplikt vedlegges saken i eget 
vedlegg unntatt offentlighet. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen.  
 
 
 
20.12.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
ORDFØREREN foreslo slikt vedtak: 

”På bakgrunn av opplysninger fra administrasjonen om at saken ikke er 
ferdigbehandlet i kontrollutvalget tas saken av sakskartet og settes opp på 
førstkommende kommunestyre etter at saken er ferdigbehandlet jf. formannskapets 
vedtak.” 

 
 
Votering: 
ORDFØREREN utsettelseforslag enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 



KS-078/10 Vedtak: 
 

På bakgrunn av opplysninger fra administrasjonen om at saken ikke er 
ferdigbehandlet i kontrollutvalget tas saken av sakskartet og settes opp på 
førstkommende kommunestyre etter at saken er ferdigbehandlet jf. formannskapets 
vedtak. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen.  
 
 
 
03.03.2011 Kontrollutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Svein Olav Tengesdal erklærte seg inhabil i behandlingen av saken og fratråde idet han er i 
slekt med en part i saken, jf. fvl § 6, 1, b. 
 
Martha Ch. Haugsnes (AP) tok sete under behandling av saken. 
      ----0---- 
 
KIRSTI B. SVALESTAD (AP) fremmet følgende forslag til vedtak: 

”Kontrollutvalget vil innledningsvis fokusere på at en er nødt å innkalle til 
ekstraordinært møte for å behandle denne saken. Den har nr 80/2010 og er fra 
formannskapets møte den 21. juni 2010. I løpet av den mellomliggende periode har 
KU hatt 4 – fire- ordinære møter. Selv om det er beklaget fra administrasjonen, er det 
uforståelig for KU at oversendelsen har tatt så lang tid. Ansvaret for dette ligger helt 
og holdent hos rådmannen. 

Kontrollutvalget behandla den aktuelle saken forrige gang i sitt møte 08.04.10, og tok 
saken til orientering og oversendte den til formannskapet og kommunestyret. 
Formannskapet har i vedtak i sak 80/10, bedt kontrollutvalget se på saken på ny i lys 
av nye gitte forutsetninger.  

Realiteten i den delen av saken som er unntatt offentlighet er at kommunen har 
inngått et forlik med en tidligere ansatt på Bakkebø gård. KU ser ikke noen hensikt i å 
behandle de spørsmål som et av formannskapets medlemmer stilte i forhold til 
arbeidsmiljølovens bestemmelser om overtid i forhold til forlikets innhold. Ansvaret for 
manglende rutiner i dette ligger også hos rådmannen. 

Det forlik som er inngått mener KU er innen rammen av rådmannens handlingsrom, 
men dette er ikke nærmere undersøkt av KU. Prosessøkonomisk ser KU det som en 
fordel å få personalsaker avgjort i minnelighet, men KU vil bemerke: 

Et forlik i denne størrelsesorden er mindre enn det en kan påregne i prosessutgifter 
for kommunen i en rettssak – en rettssak ville også innebære en ytterligere belastning 
for administrasjonen i kommunen.  

Kontrollutvalget innstiller til kommunestyret:      
 

1. Rapporten fra Rogaland Revisjon ”Undersøkelse rundt Bakkebø Gård” datert 
20.02.2010 viser at Bakkebø Gård administrativt ligger direkte under Rådmannen. 
Den aktuelle rapporten viser at det har vært betydelig systemsvikt når det gjelder 
økonomistyring, budsjettering og anvisningrutiner. Dette ansvarer ligger i sin helhet 
hos Rådmannen. Kommunestyret forutsetter at dette er rettet opp i samsvar med 
rapporten. 

2. Saken tas for øvrig til orientering.”  



 
Votering: 
Svalestads forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
KON-006/11 Vedtak: 
 

Kontrollutvalget vil innledningsvis fokusere på at en er nødt å innkalle til 
ekstraordinært møte for å behandle denne saken. Den har nr 80/2010 og er 
fra formannskapets møte den 21. juni 2010. I løpet av den mellomliggende 
periode har KU hatt 4 – fire- ordinære møter. Selv om det er beklaget fra 
administrasjonen, er det uforståelig for KU at oversendelsen har tatt så lang 
tid. Ansvaret for dette ligger helt og holdent hos rådmannen. 

Kontrollutvalget behandla den aktuelle saken forrige gang i sitt møte 08.04.10, 
og tok saken til orientering og oversendte den til formannskapet og 
kommunestyret. Formannskapet har i vedtak i sak 80/10, bedt kontrollutvalget 
se på saken på ny i lys av nye gitte forutsetninger.  

Realiteten i den delen av saken som er unntatt offentlighet er at kommunen 
har inngått et forlik med en tidligere ansatt på Bakkebø gård. KU ser ikke noen 
hensikt i å behandle de spørsmål som et av formannskapets medlemmer stilte 
i forhold til arbeidsmiljølovens bestemmelser om overtid i forhold til forlikets 
innhold. Ansvaret for manglende rutiner i dette ligger også hos rådmannen. 

Det forlik som er inngått mener KU er innen rammen av rådmannens 
handlingsrom, men dette er ikke nærmere undersøkt av KU. 
Prosessøkonomisk ser KU det som en fordel å få personalsaker avgjort i 
minnelighet, men KU vil bemerke: 

Et forlik i denne størrelsesorden er mindre enn det en kan påregne i 
prosessutgifter for kommunen i en rettssak – en rettssak ville også innebære 
en ytterligere belastning for administrasjonen i kommunen.  

Kontrollutvalget innstiller til kommunestyret:      

1. Rapporten fra Rogaland Revisjon ”Undersøkelse rundt Bakkebø Gård” datert 
20.02.2010 viser at Bakkebø Gård administrativt ligger direkte under 
Rådmannen. Den aktuelle rapporten viser at det har vært betydelig 
systemsvikt når det gjelder økonomistyring, budsjettering og anvisningrutiner. 
Dette ansvarer ligger i sin helhet hos Rådmannen. Kommunestyret forutsetter 
at dette er rettet opp i samsvar med rapporten. 

2. Saken tas for øvrig til orientering. 

Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 

o Leder av kontrollutvalget ga kommunestyret en orientering om den fremlagte 
rapporten. 

 
KÅRE HANSEN (H) foreslo: 



”Nytt pkt. 2, 3 og 4: 
 2. Tidligere vedtak vedrørende forpaktning iverksettes straks. 
 3. Eventuell ny forpakningsutlysning skal skje senest 31.5.2011. 
 4. Formannskapet holdes fortløpende orientert om fremdriften i forhandlingene.” 

 
TOR INGE RAKE (V) foreslo: 
 ”§ 1.1 i ”Reglement for politiske utvalg” åpner for høring innen et saksområde. 
 Formannskapet gjennomfører en høring i ”Bakkebø” saken og mandatet er å legge fram  
 alle relevante opplysninger i denne saken. 
 Gruppelederne i formannskapet planlegger gjennomføringen av høringen, jfr. § 1.1.   
 Høringer og selve høringen gjennomføres i regi av formannskapet.” 
 
 
Votering: 
Kontrollutvalgets innstilling pkt. 1 enstemmig vedtatt. 
Hansens forslag til nytt pkt. 2 enstemmig vedtatt mot 0 stemmer for kontrollutvalgets innstilling. 
Hansens forslag til nye pkt. 3 og 4 enstemmig vedtatt.  
Rakes forslag falt med 33 mot 2 stemmer for (V). 
 
KS-002/11 Vedtak: 
 

1. Rapporten fra Rogaland Revisjon ”Undersøkelse rundt Bakkebø Gård” datert 
20.02.2010 viser at Bakkebø Gård administrativt ligger direkte under Rådmannen. 
Den aktuelle rapporten viser at det har vært betydelig systemsvikt når det gjelder 
økonomistyring, budsjettering og anvisningsrutiner. Dette ansvarer ligger i sin helhet 
hos Rådmannen. Kommunestyret forutsetter at dette er rettet opp i samsvar med 
rapporten. 

2. Tidligere vedtak vedrørende forpaktning iverksettes straks. 
 

3. Eventuell ny forpakningsutlysning skal skje senest 31.5.2011. 
 

4. Formannskapet holdes fortløpende orientert om fremdriften i forhandlingene.       
 

Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen.      
                                                                                                                                                                            
 

003/11: Plaza Egersund AS - utvidelse av skjenketiden under 
visefestivalen 2011  
 

Rådmannens forslag til vedtak 08.02.2011: 
 
Helse-  og omsorgsutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
Søknaden avslås av prinsipielle grunner med hensyn til mulige konsekvenser. 
 
Vedtaket anses som prinsipielt og dersom søknaden innvilges vil lignende søknader kunne 
bli innvilget uten fremleggelse for politisk behandling. 
 
 
15.02.2011 Helse- og omsorgsutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 



 
HO-004/11 Vedtak: 
 

Helse-  og omsorgsutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
Søknaden avslås av prinsipielle grunner med hensyn til mulige konsekvenser. 
 
Vedtaket anses som prinsipielt og dersom søknaden innvilges vil lignende søknader 
kunne bli innvilget uten fremleggelse for politisk behandling. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
LEIF ERIK EGAAS (H) foreslo: 
 ”Søknaden imøtekommes.” 
 
Votering: 
Helse- og omsorgsutvalgets innstilling vedtatt med 26 stemmer mot 9 stemmer for Egaas` forslag 

(H- (Bjørn Carlsen)) 
 
 
KS-003/11 Vedtak: 
 

Søknaden avslås av prinsipielle grunner med hensyn til mulige konsekvenser. 
 
Vedtaket anses som prinsipielt og dersom søknaden innvilges vil lignende søknader 
kunne bli innvilget uten fremleggelse for politisk behandling. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 

004/11: Reguleringsplan gnr. 60 bnr. 76 m.fl. til fritidsbebyggelse - 
Marrbotn - 2. gangsbehandling  
 
 
 
 
 
 

 

Rådmannens forslag til vedtak 28.01.2011: 
Forslag til reguleringsplan for deler av området gnr. 60 bnr. 76 med kart og bestemmelser 
datert 20.07.2010 vedtas som fremlagt. 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12 
 
 
15.02.2011 Miljøutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
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M-023/11 Vedtak: 
 
 Miljøutvalget innstiller til kommunestyret: 
 

Forslag til reguleringsplan for deler av området gnr. 60 bnr. 76 med kart og 
bestemmelser datert 20.07.2010 vedtas som fremlagt. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Miljøutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
KS-004/11 Vedtak: 
 

Forslag til reguleringsplan for deler av området gnr. 60 bnr. 76 med kart og 
bestemmelser datert 20.07.2010 vedtas som fremlagt. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

005/11: Alternativ bruk av Kreklingeveien 6  
 

Rådmannens forslag til vedtak 06.01.2011: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 
Kreklingveien 6 videreføres som kommunal bolig. 
 
 
26.01.2011 Felles brukerutvalg 
 
Møtebehandling: 
ARNFINN HAVSØ (FRP) foreslo: 
 ”Tillegg til rådmannens innstilling: 

Brukerutvalget ser med undring på at boligen enda står tom, etter at den ble 
fraflyttet i september, og denne fraflyttingen var planlagt en tid i forveien. 
Etter rådmannens utredning er det stort behov for bruk av denne bolig.” 

 
Votering: 
Rådmannens innstilling med Havsøs tilleggsforslag enstemmig vedtatt. 
 
BRU-001/11 Vedtak: 
 

Felles brukerutvalg uttaler til kommunestyret: 
 
Kreklingeveien 6 videreføres som kommunal bolig. 
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 Felles brukerutvalg har følgende merknad: 
Brukerutvalget ser med undring på at boligen enda står tom, etter at den ble 
fraflyttet i september, og denne fraflyttingen var planlagt en tid i forveien. 
Etter rådmannens utredning er det stort behov for bruk av denne bolig. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
09.02.2011 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
FS-013/11 Vedtak: 
 

Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 
Kreklingeveien 6 videreføres som kommunal bolig. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
15.02.2011 Helse- og omsorgsutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
HO-002/11 Vedtak: 
 

Helse- og omsorgsutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
Kreklingeveien 6 videreføres som kommunal bolig. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
LEIF ERIK EGAAS (H) foreslo: 
Tillegg til Helse- og omsorgsutvalgets innstilling: 
 ”Før boligen tas i bruk, legges det fram en plan over bruken til formannskapet.” 
 
Votering: 
Helse- og omsorgsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
Egaas` forslag enstemmig vedtatt. 
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KS-005/11 Vedtak: 
 

1. Kreklingeveien 6 videreføres som kommunal bolig. 
 

2. Før boligen tas i bruk, legges det fram en plan over bruken til formannskapet. 
 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

006/11: Etablering av aktivt oppsøkende behandlingsteam i Dalane 
(OBD) etter ACT modell  
 

Rådmannens forslag til vedtak 08.02.2011: 
 
Helse og omsorgsutvalget innstiller til kommunestyret: 

1. Eigersund kommune går inn i prosjektet OBD ( oppsøkende behandlingsteam) 
sammen med SUS og de andre Dalanekommunene. 

2. Dersom den statlige medfinansiering opphører, vil prosjektet bli vurdert avsluttet fra 
Eigersunds side av økonomiske grunner. 

3. En vil om nødvendig komme tilbake til sakens økonomiske konsekvenser i 
forbindelse med første økonomirapport, og budsjett 2012/økonomiplan. 

 
 
 
15.02.2011 Helse- og omsorgsutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
HO-001/11 Vedtak: 
 

Rådmannens forslag til vedtak 08.02.2011: 
 

Helse og omsorgsutvalget innstiller til kommunestyret: 
 

1. Eigersund kommune går inn i prosjektet OBD ( oppsøkende behandlingsteam) 
sammen med SUS og de andre Dalanekommunene. 

2. Dersom den statlige medfinansiering opphører, vil prosjektet bli vurdert avsluttet 
fra Eigersunds side av økonomiske grunner. 

3. En vil om nødvendig komme tilbake til sakens økonomiske konsekvenser i 
forbindelse med første økonomirapport, og budsjett 2012/økonomiplan. 

 
Innstillingen er enstemmig. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 13

14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
ODD STANGELAND (AP) foreslo: 

”Nytt pkt. 2: 
Dersom den statlige medvirkning opphører, vil videre finansiering av prosjektet bli 
vurdert i forbindelse med årsbudsjett og økonomiplan. 
 
Nytt pkt. 4: 
Hovedutvalget for helse- og omsorg får en årlig orientering om prosjektet (OBD) i forkant 
av budsjettbehandlingen.  Orienteringen skal ha et spesielt fokus på brukeraktiviteter og 
samhandlingen mellom Dalane DPS og kommunehelsetjenesten.” 

 
SOLVEIG EGE TENGESDAL (KRF) foreslo: 

”Endring av pkt. 3: 
En vil om nødvendig komme tilbake til … endres til ”Rådmannen bes komme tilbake 
til….”. 

 
Votering: 
Helse- og omsorgsutvalgets innstilling pkt. 1 enstemmig vedtatt. 
Stangelands forslag til nytt pkt. 2 falt med 24 stemmer mot 11 stemmer for (AP+SV+Birger 

Røyland, SP). 
Tengesdals forslag til endring av pkt. 3 enstemmig vedtatt. 
Stangelands forslag til nytt pkt. 4 enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-006/11 Vedtak: 
 

1. Eigersund kommune går inn i prosjektet OBD (oppsøkende behandlingsteam) 
sammen med SUS og de andre Dalanekommunene. 

2. Dersom den statlige medfinansiering opphører, vil prosjektet bli vurdert avsluttet fra 
Eigersunds side av økonomiske grunner. 

3. Rådmannen bes komme tilbake til sakens økonomiske konsekvenser i forbindelse 
med første økonomirapport, og budsjett 2012/økonomiplan. 

4. Hovedutvalg for helse- og omsorg får en årlig orientering om prosjektet (OBD) i 
forkant av budsjettbehandlingen.  Orienteringen skal ha et spesielt fokus på 
brukeraktiviteter og samhandlingen mellom Dalane DPS og 
kommunehelsetjenesten. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 

007/11: Øremerkede midler til barnevernet fra Fylkesmannen  
 

Rådmannens forslag til vedtak 11.02.2011: 
 
Kultur- og oppvekstutvalget innstiller til kommunestyret: 

 
1. I forbindelse med søknad til fylkesmannen om midler til styrking av 

barneverntjenesten, godkjennes midlertidig plan for styrking av barneverntjenesten i 
Eigersund 2011.  

2. Planen revideres når forslag til avtale om barnevernsamarbeid i Dalane er 
ferdigbehandlet og framtidig organisering av barneverntjenesten er avklart.  
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17.02.2011 Kultur- og oppvekstutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KUO-010/11 Vedtak: 
 
Kultur- og oppvekstutvalget innstiller til kommunestyret: 

 
1. I forbindelse med søknad til fylkesmannen om midler til styrking av 

barneverntjenesten, godkjennes midlertidig plan for styrking av barneverntjenesten i 
Eigersund 2011.  

2. Planen revideres når forslag til avtale om barnevernsamarbeid i Dalane er 
ferdigbehandlet og framtidig organisering av barneverntjenesten er avklart.  

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Kultur- og oppvekstutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
KS-007/11 Vedtak: 
 

1. I forbindelse med søknad til fylkesmannen om midler til styrking av barneverntjenesten, 
godkjennes midlertidig plan for styrking av barneverntjenesten i Eigersund 2011.  

2. Planen revideres når forslag til avtale om barnevernsamarbeid i Dalane er 
ferdigbehandlet og framtidig organisering av barneverntjenesten er avklart.  

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 

008/11: Ny tjenesteytingsavtale mellom Eigersund kommune og 
Eigersund kirkelige fellesråd  
 

Rådmannens forslag til vedtak 07.02.2011: 
1. Forslaget til ny tjenesteytingsavtale mellom Eigersund kommune og Eigersund kirkelige 
fellesråd godkjennes. 
 
 
17.02.2011 Kultur- og oppvekstutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
ÅSHILD BAKKEN (AP) erklærte seg ugild ved behandling av saken da hun er 
økonomirådgiver for miljøavdelingen og saken påvirker miljøavdelingens virke og økonomi. 
Kl. § 40, 4. ledd, og trådte ut. 
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Kultur- og oppvekstutvalget ga enstemmig Åshild Bakken fritak. Det var ikke innkalt 
varamedlem, så det var kun 10 stemmeberettigede tilstede. 
 

----0---- 
 
Votering: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
KUO-002/11 Vedtak: 
 

Kultur- og oppvekstutvalget innstiller til kommunestyret: 
 

Forslaget til ny tjenesteytingsavtale mellom Eigersund kommune og Eigersund 
kirkelige  fellesråd godkjennes. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
ÅSHILD BAKKEN (AP) erklærte seg ugild ved behandling av saken da hun er økonomirådgiver 
for miljøavdelingen og saken påvirker miljøavdelingens virke og økonomi. Kl. § 40, 4. ledd, og 
trådte ut. 
 
Kommunestyret ga enstemmig Åshild Bakken fritak og Thor Dahle (AP) tok sete. 

~ o ~ 
 
 Votering: 
Kultur- og oppvekstutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
KS-008/11 Vedtak: 
 

Forslaget til ny tjenesteytingsavtale mellom Eigersund kommune og Eigersund kirkelige 
fellesråd godkjennes. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

009/11: Satser for skjenke- og salgsavgifter for alkoholholdig drikk  
 

Rådmannens forslag til vedtak 08.02.2011: 
 
Helse- og omsorgsutvalget innstiller til kommunestyret 
 
Eigersund kommune øker avgiftene for skjenking ved en enkelt anledning til 300 kr pr dag 
skjenkingen foregår. 
 
I tillegg betales slik forskriften til alkoholloven bestemmer en avgift i forhold til omsatt 
alkoholmengde. 
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15.02.2011 Helse- og omsorgsutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
HO-003/11 Vedtak: 
 

Helse- og omsorgsutvalget innstiller til kommunestyret 
 
Eigersund kommune øker avgiftene for skjenking ved en enkelt anledning til 300 kr pr 
dag skjenkingen foregår. 
 
I tillegg betales slik forskriften til alkoholloven bestemmer en avgift i forhold til omsatt 
alkoholmengde. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Helse- og omsorgsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
KS-009/11 Vedtak: 
 

Eigersund kommune øker avgiftene for skjenking ved en enkelt anledning til 300 kr pr 
dag skjenkingen foregår. 
 
I tillegg betales slik forskriften til alkoholloven bestemmer en avgift i forhold til omsatt 
alkoholmengde. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

010/11: Forskrift om åpen brenning og brenning av avfall i 
småovner, Eigersund kommune, Rogaland  
 

Rådmannens forslag til vedtak 01.02.2011: 
 
Miljøutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
Lokal forskrift om åpen brenning og brenning av avfall i småovner, Eigersund kommune, 
Rogaland blir vedtatt som fremlagt. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i forurensingslovens § 9. 
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15.02.2011 Miljøutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
M-022/11 Vedtak: 
 

Miljøutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
Lokal forskrift om åpen brenning og brenning av avfall i småovner, Eigersund 
kommune, Rogaland blir vedtatt som fremlagt. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i forurensingslovens § 9. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Miljøutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
KS-010/11 Vedtak: 
 

Lokal forskrift om åpen brenning og brenning av avfall i småovner, Eigersund kommune, 
Rogaland blir vedtatt som fremlagt. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i forurensingslovens § 9. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

011/11: Suppleringsvalg - meddommere/lagrettemedlemmer til 
Gulating lagmannsrett - perioden 2008 - 2012  
 

 
Rådmannens forslag til vedtak 02.03.2011: 
 
Det fremlagte forslag til meddommere/lagrettemedlemmer legges ut til offentlig ettersyn i 14 
dager, i perioden 10. februar – 24. februar 2011, med frist for fritakssøknad 24. februar 2011  
kl. 1500. 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
Forslag til meddommere/lagrettemedlemmer med eventuelle endringer etter offentlig 
ettersyn, vedtas.  
 
09.02.2011 Formannskapet 
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Møtebehandling: 
 Nytt dokument i saken: 

- skriv vedr. endring i rådmannens innstilling, datert 09.02.11. Endringen er at 
det er innkommet et nytt navn på meddommere/lagrettsmedlemmer som er 
lagt til den opprinnelige listen (j.nr.:11/4127) 

 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling med endring enstemmig vedtatt. 
 
 
FS-012/11 Vedtak: 
 

Det fremlagte forslag til meddommere/lagrettemedlemmer legges ut til offentlig 
ettersyn i 14 dager, i perioden 10. februar – 24. februar 2011, med frist for 
fritakssøknad 24. februar 2011 kl. 1500. 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 
Forslag til meddommere/lagrettemedlemmer med eventuelle endringer etter offentlig 
ettersyn, vedtas. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
KS-011/11 Vedtak: 
 

Forslag til meddommere/lagrettemedlemmer med eventuelle endringer etter offentlig 
ettersyn, vedtas. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 

012/11: 2011 - spillemidler til idrettsanlegg, nærmiljøanlegg, lokale 
og regionale kulturbygg - Vedtak fattet etter kl. §13.  
 

Rådmannens forslag til vedtak 15.02.2011: 
Saken tas til orientering. 
 
 
14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
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KS-012/11 Vedtak: 
 

Saken tas til orientering. 
 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

013/11: Referatsaker/Fremdriftsrapporter til kommunestyrets møte 
14.3.2011  
 

Referatsaker som legges frem for utvalget 02.03.2011: 
 
Sakene legges frem uten innstilling/merknad fra administrasjonen. 
 
 
Dok.nr Tittel på vedlegg 
161702 Fremdriftsplan - Levekårsavdelingen 28.2.2011.doc 
161703 Fremdriftsplan - Seksjon personal- og organisasjonsutvikling - 14.3.2011.doc 
161704 Fremdriftsplan - Seksjon økonomi - 1.3.2011.doc 
161705 Fremdriftsrapport - planstatus pr. 1.3.2011.pdf 
161706 Fremdriftsrapport - Prosjektoversikt miljø- og drift februar 2011.doc 
161707 Fremdriftsrapport - Statur investeringer Miljø- og driftsavdelingen  - 28 02 11.doc 
 
 

 
 
14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 

 ARNE STAPNES (H) stilte spørsmål om hvor langt arbeidet med Hestnes Panorama var 
kommet og hvilken fremdrift det var i saken. 

 
KOMMUNALSJEF ØKONOMI orienterte om status i saken og forsikret at det nå vil bli 
fortgang i prosessen. 

 
 

 INGHILD VANGLO (AP) stilte spørsmål om kommunens arbeid med partnerskaps-
avtalen med Rogaland Fylkeskommune om folkehelsa (fremdriftsrapport side 174).    
Fylkeskommunen holder tilbake midler til Eigersund kommune pga av manglende 
rapportering, og Vanglo ønsket en orientering om saken.  Dersom ikke svar kunne gis 
umiddelbart, ønsket hun en orientering i formannskapsmøtet 16.3.11. 

 
KOMMUNALSJEF LEVEKÅR kunne ikke svare på Vanglos spørsmål, men han vil prøve 
å fremskaffe de nødvendige opplysningene til førstkommende formannskapsmøte. 

 
INGHILD VANGLO (AP) viste til fremdriftsrapport side 176 - Temaplan for universell 
utforming.  Hun ba om en presentasjon av plenleggingsarbeidet av aktiviteter for 2011 i 
neste kommunestyremøte. 

 
INGHILD VANGLO (AP) ønsket en orientering om kommunens AKAN-arbeid 
(fremdriftsrapport side 182/183) 

 
INGHILD VANGLO (AP) skrøt av plansjefen og hans arbeid.  Sammenlignet med andre 
kommuner av samme størrelse, leverer han meget bra. 
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 UNN THERESE OMDAL (AP) henviste til fremdriftsrapporten side 180 – 
Rekrutteringsplan.  Det er positivt at administrasjonen jobber aktivt med dette.  Hun stilte 
spørsmål om hvorvidt ikke kommunen burde stille på yrkesmessa i Stavanger. 

 
 

 BJØRN REIDAR BERENTSEN (AP) stilte spørsmål om kommunen bør øke 
lånerammen for startlån i og med at den vedtatte lånerammen blir oppbrukt allerede i 
mars/april.  Han mente kommunen har lite å tape på å øke lånerammen og signaliserte 
at Arbeiderpartiet vil legge frem forslag om å øke beløpet. 

 
KOMMUNALSJEF ØKONOMI orienterte om saksbehandlingen og mulige konsekvenser 
ved å øke lånerammen. 

 
 

 SOLVEIG EGE TENGESDAL (KRF) henviste til fremdriftsrapporten side 178 – 
Ressurskrevende brukere.  Tiltaket skal endres til Ressurskrevende tjenester jf. tidligere 
tilbakemeldinger til administrasjonen om dette.  Rapporteringen er for detaljert og 
varaordfører forventer at dette er siste gang saken blir påtalt overfor administrasjonen. 

~ o ~ 
 
Votering: 
 
 
KS-013/11 Vedtak: 
 
 Det ble ikke fattet vedtak i saken. 
 

014/11: NMK Egersund - nytt baneanlegg på Hellvik - søknad om lån  
 

Rådmannens forslag til vedtak 11.03.2011: 
 
Formannskapet innstiller til Kommunestyret: 
Eigersund kommune gir garanti for låneopptak på kr. 4.647.500 til NMK Egersund. 
 
 
14.03.2011 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 

 Nytt dokument i saken: 
- Internt notat til formannskapet og kommunestyret dat. 14.3.2011 fra 

kommunalsjef økonomi Tore L. Oliversen. Informasjon og endret saksinnstilling 
ang. søknad fra NMK Egersund.  (j.nr.:11/7600) 

 
------ 0 ------ 

 
Rådmannen endret sin innstilling slik: 
 
Formannskapet innstiller til Kommunestyret: 

1. Eigersund kommune garanterer med simpel garanti for lån på 4.647.500 kroner overfor 
NMK Egersund knyttet til  utvidelse av eksisterende bilcrossbane på Gjermestad/Hellvik.  

2. Garantien gjelder for lånets hovedstol maks 4.647.500 kroner med tillegg av 2% av til 
enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter og omkostninger.  

3. Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen av lånet og opphører etter 20 år 
med tilegg av inntil 2 år, jfr. garantiforskriftens § 3.  
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4. Eigersund kommune skal ha pant i anlegget tilsvarende garantiansvaret og hvor 
lånegiver innarbeider pant.  

5. Simpel garanti gis under forutsetning av at NMK Egersund søker om tippemidler på totalt 
2,1 millioner kroner – så snart det lar seg gjøre. Videre at mottatte tippemidler nyttes – i 
sin helhet – til nedbetaling av gjeld. 

6. Hvis finansieringen ikke blir som skissert skal NMK Egersund komme med informasjon 
om dette snarest mulig til Eigersund kommune og hvor alternative finansieringsløsninger 
må beskrives. Basert på dette vil Eigersund kommune vurdere sin garanti på nytt. 

7. Simpel garanti gis under forutsetning av endelig godkjenning av Fylkesmann i Rogaland. 
8. Rådmannen får fullmakt til å fremforhandle og signere endelig avtale.  
 

 
Votering: 
Rådmannens endringsforslag enstemmig vedtatt. 
 
 
FS-033/11 Vedtak: 
 

Formannskapet innstiller til Kommunestyret: 
 
1. Eigersund kommune garanterer med simpel garanti for lån på 4.647.500 kroner 

overfor NMK Egersund knyttet til  utvidelse av eksisterende bilcrossbane på 
Gjermestad/Hellvik.  

2. Garantien gjelder for lånets hovedstol maks 4.647.500 kroner med tillegg av 2% av 
til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter og 
omkostninger.  

3. Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen av lånet og opphører etter 20 år 
med tilegg av inntil 2 år, jfr. garantiforskriftens § 3.  

4. Eigersund kommune skal ha pant i anlegget tilsvarende garantiansvaret og hvor 
lånegiver innarbeider pant.  

5. Simpel garanti gis under forutsetning av at NMK Egersund søker om tippemidler på 
totalt 2,1 millioner kroner – så snart det lar seg gjøre. Videre at mottatte tippemidler 
nyttes – i sin helhet – til nedbetaling av gjeld. 

6. Hvis finansieringen ikke blir som skissert skal NMK Egersund komme med 
informasjon om dette snarest mulig til Eigersund kommune og hvor alternative 
finansieringsløsninger må beskrives. Basert på dette vil Eigersund kommune vurdere 
sin garanti på nytt. 

7. Simpel garanti gis under forutsetning av endelig godkjenning av Fylkesmann i 
Rogaland. 

8. Rådmannen får fullmakt til å fremforhandle og signere endelig avtale.  
 

Vedtaket er enstemmig. 
 
14.03.2011 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 

 Nytt dokument i saken: 
- Internt notat til formannskapet og kommunestyret dat. 14.3.2011 fra 

kommunalsjef økonomi Tore L. Oliversen. Informasjon og endret saksinnstilling 
ang. søknad fra NMK Egersund.  (j.nr.:11/7600) 

------ 0 ------ 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
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KS-014/11 Vedtak: 
 

1. Eigersund kommune garanterer med simpel garanti for lån på 4.647.500 kroner 
overfor NMK Egersund knyttet til  utvidelse av eksisterende bilcrossbane på 
Gjermestad/Hellvik.  

2. Garantien gjelder for lånets hovedstol maks 4.647.500 kroner med tillegg av 2% av 
til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter og 
omkostninger.  

3. Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen av lånet og opphører etter 20 år 
med tilegg av inntil 2 år, jfr. garantiforskriftens § 3.  

4. Eigersund kommune skal ha pant i anlegget tilsvarende garantiansvaret og hvor 
lånegiver innarbeider pant.  

5. Simpel garanti gis under forutsetning av at NMK Egersund søker om tippemidler på 
totalt 2,1 millioner kroner – så snart det lar seg gjøre. Videre at mottatte tippemidler 
nyttes – i sin helhet – til nedbetaling av gjeld. 

6. Hvis finansieringen ikke blir som skissert skal NMK Egersund komme med 
informasjon om dette snarest mulig til Eigersund kommune og hvor alternative 
finansieringsløsninger må beskrives. Basert på dette vil Eigersund kommune vurdere 
sin garanti på nytt. 

7. Simpel garanti gis under forutsetning av endelig godkjenning av Fylkesmann i 
Rogaland. 

8. Rådmannen får fullmakt til å fremforhandle og signere endelig avtale.  
 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
 
 
 


